

The Beauty and the Spa

#takesometimeout

PREFERRED DATE

In order to be able to offer you our best possible service, we kindly ask you to inform us of your preferred dates when making your room reservation.

YOUR WELLBEING IS OF UTMOST IMPORTANCE TO US

In order to adjust your treatments optimally to your personal requirements, we kindly ask you to inform us about possible health complaints, as well as allergies, illnesses or special conditions when arranging your appointment. Your information will of course be treated confidentially.

DURING TREATMENT

Please remove jewellery and watches before your spa treatment. We assume no liability for lost valuables. Make the most of your break from everyday life and set your mobile phone to silent during your stay in the spa area.

CHILDREN & TREATMENTS

In order for our younger guests to enjoy a little pampering, „The BEAUTY and the SPA“ offers special treatments and packages for kids and teens.

CLOTHING

Please come to your agreed treatment in loose comfortable clothes or bathrobe.

OPENING TIMES

Aquapark 08:00-20:00 hrs

Spa area 00:00 – 00:00 hrs

The BEAUTY and the SPA daily from SUN – FR 10:00-19:00 hrs

WELCOME PACKAGE

Bathrobes and bath bags are available for you in your room.

TAKE THE TIME YOU NEED

Savour the essential pleasures of rest and relaxation in a welcoming atmosphere. Take the time you need to arrive 5 to 10 minutes before your appointment, we strive to begin all treatments on time. Out of consideration for subsequent guests, we ask for your understanding that your treatment time will be shortened if you are late.

BABYMOON

We would love to pamper you during this special period in your life. Enjoy selected top to toe treatments and packages for expectant mothers.

CANCELLATIONS

Cancellations made up to 24 hours before the booked appointment incur no cancellation costs. We trust you understand that we charge 80% of the treatment costs for cancellations made later.

SAUNA

The entire sauna area is a nude area and therefore reserved for adults. (Exception: family sauna on Wednesday)

The Beauty and the Spa

#machmaleineauszeit

WUNSCHTERMIN

Um Ihnen unseren bestmöglichen Service bieten zu können, bitten wir Sie Ihre Wunschtermine bei der Zimmerreservierung bekannt zu geben.

IHR WOHLBEFINDEN IST UNS WICHTIG

Um Ihre Behandlungen optimal auf Sie abstimmen zu können, bitten wir Sie uns eventuelle gesundheitliche Beschwerden, sowie Allergien, Krankheiten oder Besonderheiten bereits bei der Terminvereinbarung bekannt zu geben! Ihre Informationen werden selbstverständlich vertraulich behandelt.

WÄHREND DER BEHANDLUNG

Bitte nehmen Sie Schmuckstücke und Uhren vor Ihrer Spa-Behandlung ab. Wir übernehmen keine Haftung für verloren gegangene Wertgegenstände. Genießen Sie Ihre Pause vom Alltag und stellen Sie während Ihres Aufenthaltes im Spa-Bereich Ihr Mobiltelefon auf lautlos.

KINDER & ANWENDUNGEN

Um auch unsere kleinen Gäste verwöhnen zu können gibt es in unserem „The BEAUTY and the SPA“ spezielle Behandlungen und Pakete für Kids und Teens.

BEKLEIDUNG

Kommen Sie zu Ihrer vereinbarten Behandlung in lockerer bequemer Kleidung oder Bademantel.

BEGRÜSSUNGSPAKET

Bademantel und Badetaschen stehen in Ihrem Zimmer für Sie bereit

NEHMEN SIE SICH ZEIT

Genießen Sie Entspannung pur in gemütlicher Atmosphäre. Nehmen Sie sich die Zeit und kommen Sie schon 5-10 Minuten vor Ihrem Behandlungstermin, wir bemühen uns alle Behandlungen pünktlich zu beginnen. Aus Rücksicht gegenüber den nachfolgenden Gästen bitten wir um Verständnis, dass bei Verspätung Ihre Behandlungszeit verkürzt wird.

BABYMOON

Wir möchten Sie in dieser speziellen Zeit besonders verwöhnen. Genießen Sie deshalb ausgewählte Behandlungen und Pakete bis Fuß für werdende Mamas.

STORNIERUNGEN

Bei Behandlungsstornierungen bis 24h vor der gebuchten Zeit entstehen keine Kosten. Wir vertrauen auf Ihr Verständnis dass wir für spätere Stornierungen 80% der Behandlungskosten in Rechnung stellen.

SAUNA

Die gesamte Saunalandschaft ist ein Nacktbereich und somit den Erwachsenen vorbehalten. (Ausnahme Familienzone am Mittwoch)

ÖFFNUNGSZEITEN

Aquapark 08:00-20:00 Uhr

Saunalandschaft 00:00 – 00:00 Uhr

The BEAUTY and the SPA täglich von SO – FR 10:00-19:00 Uhr

Alle Preise inkl. 20% USt. all prices incl. 20% VAT



Babymoon

Für diese ganz besondere und außergewöhnliche Zeit haben wir zwei spezielle Pakete für Sie zusammengestellt. Selbstverständlich empfehlen wir auch viele verschiedene andere Anwendungen – dies jedoch immer nach Ihrem persönlichen Befinden. Wir bereiten Sie gerne.

We have put together two special packages for you in celebration of this very special and extraordinary phase of your lives. Of course, we also recommend many different or alternative treatments - but always with your personal health in mind. We are more than happy to advise you.

Mama RELAX *Mami RELAX*

- Gesichtsbehandlung „Intense“ *“Intense” facial treatment*
- Kräuterfußbad mit Fußmassage *Herbal foot bath with foot massage*
- Kopf-Nacken Massage *Head and neck massage*

€ 172,-

Einfach SCHÖN *Simply BEAUTIFUL*

- Gesichtsmassage *Facial massage*
- Spa Pediküre *Spa pedicure*
- Kräuterfußbad mit Fußmassage *Herbal foot bath with foot massage*

€ 132,-

MEN ONLY

Gesichtsbehandlungen *Facial Treatments*

THE BEAUTY AND THE SPA *Relax*

- Abreinigung, Peeling, Wirkstoffempulva, Entspannungs-Gesichts- & Kopfmassage, Maske, Pflege *cleansing, peeling, active agent ampoule, relaxing face & head massage, mask, finishing cream*

60 MIN

€ 84,-

THE BEAUTY AND THE SPA *Sensitive*

- Abreinigung, Wirkstoffempulva, Entspannungs-Gesichts- & Kopfmassage, Pflege *cleansing, active agent ampoule, relaxing face & head massage, finishing cream*

45 MIN

€ 73,-

Man-üüre *Man-ücare*

- Handbad, Nagel feilen, Nagelhaut entfernen, Handmassage *hand bath, filing of nails, cuticle removal, hand massage*

€ 55,-

Pediküre *Pedicure*

- Fußbad, Nägel in Form schneiden, Nagelhaut entfernen, Hornhaut entfernen, Fußmassage *foot bath, cutting of nails, cuticle removal, callus removal, foot massage*

€ 65,-

TREATMENTS
UND PREISE

The Beauty and the Spa

Freuen Sie sich auf Behandlungen höchster Qualität

mit ausgewählten Produkten unserer hausgemachten Kosmetiklinie „The BEAUTY and the SPA“. Wir legen sehr viel Wert auf individuelle Behandlungen passend auf Ihren Hauttyp und Hautzustand angepasst. Aus diesem Grund wählen wir nach einer vorausgehenden Hautanalyse und nach Ihren Vorstellungen die einzelnen Produkte für Ihre Gesichtsbehandlung aus.

Savour treatments of the highest quality

with selected products from our in-house cosmetic range, „The BEAUTY and the SPA“. We take particular care to ensure that individual treatments are tailored to your personal skin type and condition. For this reason, we select the individual products for your facial after a preliminary skin analysis and according to your wishes.

KRÖLLER